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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni-Sesja 

Protokół nr XLV/22 

XLV Sesja w dniu 27 stycznia 2022  

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:19 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

Ponadto: 

P. Beata Sadowska – Skarbnik Powiatu Wołowskiego. 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady otworzył XLV Sesję Rady Powiatu Wołowskiego w dniu 27.01.2022 r. 

Przewodniczący zarządził sprawdzenie kworum.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 15 Radnych. Radny P. 

Zbigniew Posacki nieobecny na posiedzeniu. Dodał, iż radna Pani Urszula Wojtyło 

poinformowała o swojej nieobecności na dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący Rady nadmienił, iż Sesja została zwołana prawidłowo, Rada Powiatu jest 

zdolna do podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady przedstawił obsługę prawną Starostwa. 
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2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

p. Janusz Dziarski w imieniu Zarządu Powiatu Wołowskiego wniósł o rozszerzenie porządku 

obrad o punkty: 

1. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr 

XLIV/228/21 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2022 

rok. 

2. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenie porządku obrad o punkt dot. rozpatrzenia oraz podjęcia uchwały Rady w 

sprawie zmiany budżetu na rok 2022, będzie stanowił p.12 pp. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenie porządku obrad o punkt dot. rozpatrzenia oraz podjęcia uchwały Rady w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego, będzie stanowił 

p.13 pp.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

Przewodniczący stwierdził, iż nie wpłynęły wnioski ani prośby o zabranie głosu. 

Wobec braku głosów przystąpiono kolejnego punktu. 

 

5. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2022. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

przedstawił planu pracy Komisji na rok 2022 oraz zwrócił się do Rady Powiatu Wołowskiego 

o jego przyjęcie.  

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawił plan pracy Komisji na rok 

2022. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2022. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych przedstawiła plan pracy 

Komisji na rok 2022. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 



5 

 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, 

Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Jastrzębski  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji na rok 2022. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Rewizyjnej na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił plan pracy Komisji na rok 

2022. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2022. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady 

Powiatu Wołowskiego na rok 2022. 

Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady na 2022 r. Plan ten jest planem otwartym. 

Zwrócił się do Radnych o przedstawienie uwag do planu.  

Dodał, iż plan pracy Rady Powiatu Wołowskiego opiniowały komisje stałe Rady Powiatu 

Wołowskiego.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

dodał, iż opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej p. Stanisław Jastrzębski dodał, iż 

opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu p. Anna Wróbel dodała, iż opinia 

Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Granat dodał, iż opinia Komisji jest 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Stanisław Borkowski dodał, iż opinia 

Komisji jest pozytywna. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady 

Powiatu Wołowskiego na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  
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NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Posacki, Urszula Wojtyło 

W tym miejscu do obrad dołączył radny p. Zbigniew Posacki.  

Przewodniczący zarządził sprawdzenie kworum.  

Przewodniczący stwierdził, iż w obradach uczestniczy 16 radnych.  

 

11. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Granat przedstawił sprawozdanie komisji za 

2021 rok. 

Wobec braku głosów przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

12. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr 

XLIV/228/21 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2022 

rok. 

 

p. Beata Sadowska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zawarte w 

projekcie uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

dodał, iż opinia Komisji jest pozytywna. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr 

XLIV/228/21 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

 

13. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego. 
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p. Beata Sadowska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Szczegóły zawarte w 

projekcie uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

dodał, iż opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołowskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Urszula Wojtyło 

 

14. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego 

wynagrodzenia Starosty Wołowskiego. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego 

wynagrodzenia Starosty Wołowskiego wraz z uzasadnieniem. Nadmienił, iż projekt uchwały 

jest konsekwencją zmian w ustawie o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe. Przedstawił minimalne wynagrodzenie starosty z dodatkami, zgodnie 

z przedstawionym projektem uchwały, w którym miesięczne wynagrodzenie Starosty 

Wołowskiego – Pana Janusza Dziarskiego ustala się w następującej wysokości: 

1) wynagrodzenie zasadnicze – 8 200 zł, 

2) dodatek funkcyjny –  2 520 zł, 

3) dodatek specjalny w wysokości 30% łącznej kwoty wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego 3 216  zł 

W tym miejscu Starosta Wołowski p. Janusz Dziarski opuścił posiedzenie. 

Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Wołowskiego.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do obsługi prawnej Starostwa o zajęcie stanowiska w 

sprawie konieczności procedowana przedmiotowej uchwały. 

Obsługa Prawna przedstawiła stanowisko w sprawie. Bez względu na to, czy zostanie podjęta 

uchwała czy też nie  p. Staroście przysługuje roszczenie o zapłatę należnego wynagrodzenia.  
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p. Józef Szumilas wskazał, iż Rada powinna dostosować uchwałę do obowiązującego prawa. 

Dodał, iż propozycja Przewodniczącego Rady to wynagrodzenie na poziomie minimalnym. 

Nadto Pan Wojewoda przypomniał pismem  o obowiązkach Rady wynikających z nowelizacji 

ustawy o wynagrodzeniach samorządowców. Zgodnie z przepisami kodeksu pracy pracownik 

nie może zrzec się wynagrodzenia.  

 

p. Bartosz Granat nadmienił, iż zapytałby p. Starostę, czy z takim wnioskiem o roszczenie by 

wystąpił. Wskazał, iż wstrzyma się od głosu podczas głosowania, ponieważ sytuacja jest 

trudna.  

 

p. Stanisław Jastrzębski wskazał, iż ogólnie przyjętym zwyczajem w samorządach jest że w 

przypadku rozmowy oraz głosowania w sprawie wynagrodzenia wójta, burmistrza, czy 

starosty włodarze opuszczają posiedzenie. Dodał, iż to pierwsza podwyżka wynagrodzenia 

Starosty w tej kadencji. Wyraził zadowolenie, iż w projekcie uchwały wskazane są  

minimalne stawki wynagrodzenia z widełek. Zaapelował do Radnych o rozsądek. Nadmienił, 

iż  Klub Koalicja Samorządowa zagłosuje za podjęciem uchwały.  

 

p. Michał Gołąb (Ad Vocem) przypomniał sytuację z grudnia 2018 r., gdzie podczas 

procedowania uchwały o wynagrodzeniu Starosty, był on obecny na posiedzeniu. Dodał, iż P. 

Starosta stwierdził, że nie należy się jemu podwyżka wynagrodzenia. Wskazał, iż nie zgadza 

się ze stanowiskiem, że Rada powinna dostosować się do obowiązku ustawodawcy, skoro 

sam zainteresowany nie chce podwyżki. 

p. Bartosz Granat zapytał o wynagrodzenie Wicestarosty, czy w ślad za przedmiotową 

uchwałą zostanie podwyższone i jaki ma to wpływ na budżet Powiatu w ujęciu rocznym? 

Zwrócił się o udostępnienie takich informacji. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do obsługi prawnej o zajęcie stanowiska zgodnie z 

powyższym zapytaniem. 

Obsługa Prawna przedstawiła stanowisko w sprawie.  

p. Bartosz Granat (Ad Vocem) zwrócił się o przedstawienie kalkulacji podwyżki.  

 

p. Michał Gołąb zapytał, czy Wicestarosta otrzymał podwyżkę wynagrodzenia, w jakiej 

wysokości oraz od kiedy.  

 

Wicestarosta p. Jarosław Iskra w odpowiedzi wskazał, iż wynagrodzenie wicestarosty określa 

starosta.  

 

p. Bartosz Granat zwrócił się z zapytaniem do obsługi prawnej, czy regulacje wynagrodzenia 

dotyczą również skarbnika oraz sekretarza. Podobnie jak wyżej zwrócił się o kalkulację. 
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Obsługa prawna  - sekretarz, skarbnik nie są zatrudniani na zasadzie wyboru, więc ten artykuł 

nie będzie miał zastosowania.  

 

p. Michał Gołąb ponownie zwrócił się z zapytaniem do Wicestarosty o podwyżkę, czy 

otrzymał, czy powinien zwrócić się z wnioskiem o udostępnienie inf. publicznej.  

 

p. Jarosław Iskra (Ad Vocem) odparł, iż wynagrodzenie wicestarosty ustala starosta zgodnie z 

ustawą. W dniu dzisiejszym procedujemy wynagrodzenie starosty. 

 

p. Michał Gołąb (Ad Vocem) zapytał, czy starosta podpisał z Panem aneks? Czy zostały 

spełnione obowiązki wynikające z Kodeksu Pracy wobec Pana?  

 

p. Kamil Jeżyna wskazał, iż Komisja Budżetu Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował o wyniku głosowania Komisji. 

Przewodniczący Rady zarządził sprawdzenie kworum.  

Przewodniczący Rady stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia miesięcznego 

wynagrodzenia Starosty Wołowskiego zgodnie z propozycją Przewodniczącego Rady.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Borkowski, Stanisław Jastrzębski, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Zbigniew 

Skorupa, Józef Szumilas, Anna Wróbel  

PRZECIW (1) 

Michał Gołąb  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Artur Fojt, Bartosz Granat, Jarosław Iskra, Kamil Jeżyna, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki  

NIEOBECNI (2) 

Janusz Dziarski, Urszula Wojtyło 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o powiadomienie p. Starosty, by dołączył do posiedzenia. 

 

15. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 
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P. Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu. Poinformował o odbytym 

posiedzeniu Zespołu Zarządzania Kryzysowego, nadto o sytuacji weterynaryjnej na terenie 

Powiatu Wołowskiego. Dodał, iż odbyła się zdalna roczna odprawa Komendy Powiatowej 

Policji w Wołowie. Nadto planowane jest otwarcie Komisariatu Policji w Wińsku. Odbyło się 

posiedzenie Związków Powiatów Polskich woj. dolnośląskiego, na którym podjęto uchwałę w 

sprawie budżetu związku na rok 2022 oraz wieloletniej prognozy finansowej.  

p. Michał Gołąb zwrócił się do Starosty o interwencję w sprawie podniesienia wynagrodzenia 

pracownikom Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej w Wołowie w związku z 

trudną pracą w okresie pandemii Covid-19. 

p. Bartosz Granat zapytał p. Starostę o przebieg konkursu na dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego im. Kopernika w Wołowie. Nadto zapytał, czy pojawili się kandydaci na 

skarbnika Powiatu Wołowskiego.  

p. Starosta poinformował, iż zostały zamieszczone ogłoszenia w lokalnych mediach, prasie. 

Sprawa jest w toku. Konkurs na dyr. Liceum Ogólnokształcącego im. M. Kopernika w 

Wołowie został ogłoszony, termin składania ofert do dnia 19.01.2022 r.  

p. M. Nejman wskazał, iż 9 rodzin zostało pozbawionych możliwości dojazdu z Lubiąża do 

szkoły w Brzegu Dolnym. Deklaracja dyrektor szkoły była, że dojazd będzie zapewniony. 

Zapytał jakie są plany po feriach. 

Wicestarosta  J. Iskra odparł, iż przewozy autobusowe zostały zawieszone z uwagi na 

nieopłacalność kursu. Dowóz dzieci do szkół nie jest zadaniem powiatu. To zadanie i 

obowiązek gmin. Pismo rodziców w sprawie uruchomienia połączeń zostało przekazane do 

burmistrza Wołowa jako właściwego w sprawie. Pisma informujące zostały wysłane do 

rodziców oraz do włodarzy gmin w zakresie potrzeby uruchomienia połączeń.  

 

16. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący poinformował o udziale w studniówkach szkolnych w szkołach 

powiatowych.  

Nadmienił o piśmie wojewody w sprawie dostosowania uchwały w sprawie wynagrodzenia. 

Zostanie na pismo udzielona odpowiedź.  

 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wobec brak głosów przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

 

18. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do kolejnego punktu.  

 

 

19. Wolne głosy, komunikaty. 
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Przewodniczący Rady przypomniał Radnym o konieczności dokonania aktualizacji 

oprogramowania e-Sesja, by wyeliminować problemy techniczne z połączeniem zdalnym.  

 

20. Zakończenie obrad. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Marta Drabik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


